

Amazing 中国
CHINA 中国

13D11N
南疆-喀什/塔县/阿克苏/
库车/库尔勒/乌鲁木齐+成都
SOUTHERN XINJIANG-KASHGAR/TASHKURGAN/
AKSU/KUQA/KORLA/URUMQI+CHENGDU

Tour Code: CSK-2

 **Golden**
Destinations



China
中国



Golden Grass Beach
金草滩湿地



Kizil Thousand Buddha Caves
克孜尔千佛洞



Tian Shan Mysterious
Grand Canyon
天山神秘大峡谷



Karakul Lake
卡拉库里湖

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Brunkou Sand Lake
布伦口沙湖



Kashgar Ancient City
喀什古城



Id Kah Mosque
艾提尕尔清真寺

精简行程

第一天 启程 ✈️ 成都 (机上用餐)

- ☑ 入住酒店

第二天 成都 ✈️ 喀什 (早/晚)

- ☑ 喀什古城夜景

第三天 喀什 (早/午/晚)

- ☑ 喀什古城开城仪式
- ☑ 手工业一条街
- ☑ 艾提尕尔清真寺
- ☑ 香妃园

第四天 喀什 🚗 (150公里) 帕米尔高原 🚗 (150公里) 塔县 (早/午/晚)

- ☑ 途经布伦口沙湖
- ☑ 慕士塔格峰
- ☑ 卡拉库里湖
- ☑ 帕米尔高原风光

第五天 塔县 🚗 (300公里) 喀什 (早/午/晚)

- ☑ 金草滩湿地
- ☑ 石头城

第六天 喀什 🚗 (500公里) 阿克苏 (早/午/晚)

- ☑ 红海胡杨林公园

第七天 阿克苏 🚗 (300公里) 库车 (早/午/晚)

- ☑ 克孜尔千佛洞
- ☑ 天山神秘大峡谷
- ☑ 库车夜市

第八天 库车 🚗 (120公里) 轮台 (早/午/晚)

- ☑ 库车大馕城 + DIY打馕体验
- ☑ 龟兹小巷
- ☑ 热斯坦老街

第九天 轮台 🚗 (380公里) 库尔勒 (早/午/晚)

- ☑ 塔克拉玛干沙漠
- ☑ 胡杨林公园 + 小火车

第十天 库尔勒 (早/午/晚)

- ☑ 博斯腾湖 (含游船)
- ☑ 葡萄酒庄参观 + 品尝
- ☑ 天鹅河
- ☑ 孔雀河

第十一天 库尔勒 🚗 乌鲁木齐 (早/午/晚)

- ☑ 搭乘动车 (二等座) 前往乌鲁木齐
- ☑ 新疆国际大巴扎

第十二天 乌鲁木齐 ✈️ 成都 ✈️ 回程 (早/晚)

- ☑ 春熙路
- ☑ 太古里

第十三天 抵达吉隆坡 (机上用餐)

观光景点:

库车

- ◆ **天山神秘大峡谷** - 天山神秘大峡谷位于独库公路旁，是天山支脉克孜利亚山中的一条峡谷。维语中，“克孜利亚”意为“红色的山崖”。那些红褐色岩石正是在亿万年的风雕雨刻之下，才形成今日的“神秘大峡谷”。站在谷底仰视高山，只觉得陡峭的峰巅似乎随时随刻都会压将下来，令人眩晕。可媲美美国大峡谷，历经万年的风雨剥蚀、山洪冲刷而成，是我国罕见的自然风景奇观。

阿克苏

- ◆ **克孜尔千佛洞** - 克孜尔千佛洞位于木扎尔特河畔达格山崖壁上，目前是新疆最大的一处石窟群，也是我国最早开凿的石窟。大约始建于3~4世纪，甚至更早；盛期在6~7世纪；8世纪末吐蕃占据龟兹后逐步废弃，其相继营造的时间长达五六百年之久。
- ◆ **红海胡杨林公园** - 面积为21.07万公亩，乃世界最大胡杨林之一，也是灰杨分布最集中地区。林区出没野猪，野兔，黄羊，野鸡，狐等野生动物。该原始胡杨林是紧连塔克拉玛干沙漠的一片不可多得的天然绿洲。春夏两季郁郁葱葱，深秋季节一片金黄。

喀什

- ◆ **香妃园** - 喀什古城历史悠久、文化丰厚、风情独特，素有“不到喀什不算到新疆，不到古城，不算到喀什”的美誉。喀什古城作为古丝绸路上的一颗璀璨的明珠，东西方文明的交汇之地，正以开放包容的心态、厚重的历史焕发出崭新的魅力。集中展现了维吾尔族居民家庭生活、民族风情、传统手工艺和风味美食。你来时可能只觉得这里新奇，但走时已经被有关这里的时光与故事填满。

塔县

- ◆ **帕米尔高原** - “帕米尔”是塔吉克语“世界屋脊”的意思，高原海拔4000米~7700米，拥有许多高峰。该高原是地球上两条巨大山带（阿尔卑斯—喜马拉雅山带和帕米尔—楚科奇山带）的山结，也是亚洲大陆南部和中部地区主要山脉的汇集处，包括喜马拉雅山脉、喀喇昆仑山脉、昆仑山脉、天山山脉、兴都库什山脉五大山脉。它群山起伏，连绵逶迤，雪峰群立，耸入云天，被称为亚洲大陆地区的屋脊。
- ◆ **卡拉库里湖** - “冰山之父”——慕士塔格山下的卡拉库力湖。湖面海拔3600多米，面积10平方公里，水深30米，是世界上少有的高原湖泊。湖的四周有冰峰雪岭环抱，特别是周围的公格尔、公格尔九别峰和慕士塔格峰更为这个湖增添了神奇而美丽的色彩。在风平浪静的日子里，皑皑银峰、绿色草原和湖边畜群倒映在湖中，异常优美，因天色和气候不同而水色多变，湖水秀丽、草原清翠、冰川雪峰、近在咫尺有如人间仙境。

轮台

- ◆ **胡杨林公园** - 是世界上面积最大、分布最密、存活最好的天然胡杨林，被《中国国家地理》评为中国最美十大森林之一，也是世界上1200个森林公园中唯一的沙漠胡杨林公园，是新疆观赏胡杨林最佳之地，因此有“世界胡杨看中国，中国胡杨看轮台”、“天下有胡杨，轮台是故乡”的美誉。公园里胡杨造型奇特，且因为生命力顽强，有惊人的抗干旱、御风沙、耐盐碱的能力，又被称为“沙漠英雄树”，有“活三千年不死，死三千年不倒，倒三千年不朽”的说法。

乌鲁木齐

- ◆ **国际大巴扎** - 是世界规模最大的大巴扎（维吾尔语，意为集市、农贸市场），集伊斯兰文化、建筑、民族商贸、娱乐、餐饮于一体，是新疆旅游业产品的汇集地和展示中心，是“新疆之窗”、“中亚之窗”和“世界之窗”，2004年入选乌鲁木齐市“十佳建筑”，具有浓郁的伊斯兰建筑风格，在涵盖了建筑的功能性和时代感的基础上，重现了古丝绸之路的繁华，集中体现了浓郁西域民族特色和地域文化。



✓ 11早餐/9午餐/11晚餐

风味餐：

★ 维吾尔套餐风味

★ 烤羊肉串

★ 大盘鸡



酒店住宿 (11晚)

- ✓ 成都空港悦享酒店或同级
- ✓ 喀什其尼瓦克酒店贵宾楼或同级
- ✓ 塔县云景酒店或同级
- ✓ 阿克苏明华酒店或同级
- ✓ 库车饭店或同级
- ✓ 轮台富华君悦酒店或同级
- ✓ 库尔勒康城建国酒店或同级
- ✓ 乌鲁木齐涵唐酒店或同级

x1晚
x3晚
x1晚
x1晚
x1晚
x1晚
x2晚
x1晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



Chunxi Street
春熙路

Xinjiang Grand Bazaar
新疆国际大巴扎

Populus Euphratica Forest Park
沙漠胡杨林公园

SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ CHENGDU (MOB)

- ✓ Check in Hotel

D2 CHENGDU ✈️ KASHGAR (B/D)

- ✓ Kashgar Old Town Night View

D3 KASHGAR (B/L/D)

- ✓ Kashgar Ancient City
- ✓ Handicraft Street
- ✓ Id Kah Mosque
- ✓ Xiang Fei Garden

D4 KASHGAR 🚗 (150km) PAMIR PLATEAU 🚗 (150km) TASHKURGAN (B/L/D)

- ✓ Passing by Bulunkou Sand Lake
- ✓ Muztagh Peak
- ✓ Karakul Lake
- ✓ View of Pamir Mountains

D5 TASHKURGAN 🚗 (300km) KASHGAR (B/L/D)

- ✓ Golden Grass Beach
- ✓ Stone Town

D6 KASHGAR 🚗 (500km) AKSU (B/L/D)

- ✓ Red Sea Populus Euphratica Forest Park

D7 AKSU 🚗 (300km) KUQA (B/L/D)

- ✓ Kizil Thousand Buddha Caves
- ✓ Tian Shan Mysterious Grand Canyon
- ✓ Kuqa Night Market

D8 KUQA 🚗 (120km) LUNTAI (B/L/D)

- ✓ Kuqa Nang City + DIY Nang Making Experience
- ✓ Qiuci Alley
- ✓ Restan Old Street

D9 LUNTAI 🚗 (380km) KORLA (B/L/D)

- ✓ Taklamakan Desert
- ✓ Populus Euphratica Forest Park + Small Train Ride

D10 KORLA (B/L/D)

- ✓ Bosten Lake (Included boat ride)
- ✓ Winery visit + tasting
- ✓ Swan River
- ✓ Kongque River

D11 KORLA 🚄 URUMQI (B/L/D)

- ✓ Take Train (Second class) To Urumqi
- ✓ XinJiang International Grand Bazaar

D12 URUMQI ✈️ CHENGDU ✈️ ARRIVE (B/D)

- ✓ Chunxi Street
- ✓ Taikoo Li

D13 ARRIVE KUALA LUMPUR (MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

KUQA

- ◆ **Tianshan Mysterious Grand Canyon** - Located Beside The Duku Highway, The Tianshan Mysterious Grand Canyon Is A Gorge Within The Keziliya Mountains, A Sub-range Of The Tianshan Mountains. In The Uighur Language, "Keziliya" Means "Red Cliff." The Reddish-brown Rocks Here Have Been Sculpted Over Millions Of Years By Wind And Rain, Forming The Stunning Landscape Seen Today In The "Mysterious Grand Canyon." Standing At The Bottom And Looking Up At The Towering Mountains, One Can't Help But Feel That The Steep Peaks Might Come Crashing Down At Any Moment, Creating A Dizzying Sensation. Comparable To The Grand Canyon In The United States, This Natural Wonder Has Been Shaped By Thousands Of Years Of Wind And Rain Erosion And The Force Of Mountain Torrents, Making It A Rare Scenic Marvel In China.

AKSU

- ◆ **Kizil Thousand Buddha Caves** - The Kizil Thousand Buddha Caves Are Situated On The Cliffs Of The Erda Mountains Along The Muzart River. It Is Currently The Largest Grotto Complex In Xinjiang And One Of The Earliest Grottoes Excavated In China. Construction Began Around The 3rd To 4th Century, Possibly Even Earlier, With Its Heyday In The 6th To 7th Century. By The Late 8th Century, After The Tibetan Occupation Of Kucha, The Caves Were Gradually Abandoned. The Construction Spanned For Five To Six Centuries.
- ◆ **Red Sea Populus Euphratica Forest** - It About 21.7 Million Inch Which Also Known As One Of The Largest Populus Euphratica Forest. Wild Boar, Hare, Yellow Sheep, Pheasant And Wild Wolves Can Be Found From There. It A Natural Oasis That Connected Closely To Taklamakan Dessert.

KASHGAR

- ◆ **Xiang Fei Garden** - The Chinese version of the "Taj Mahal" is a scenic spot based on the traditional Uyghur architectural style and integrating elements of Central Plains culture and Islamic culture. It is located in the suburbs of Kashgar, Xinjiang. It is a tourist attraction integrating history, culture, natural scenery and folk customs.

TASHKURGAN

- ◆ **Pamir Plateau** - "Pamir" means "Roof of the World" in Tajik. The plateau is 4,000 to 7,700 meters above sea level and has many peaks. The plateau is one of the two huge mountain belts on the earth (the Alps-Himalayas belt and the Pamir-Chukotka mountain belt). is also the gathering place of the major mountain ranges in the southern and central parts of the Asian continent, including the Himalayas, Karakoram Mountains, Kunlun Mountains, Tianshan Mountains and Hindu Kush Mountains. With its clusters of peaks reaching into the sky, it is known as the roof of the Asian continent.
- ◆ **Karakul Lake** - "The Father of Icebergs" - Lake Karakul under Muztagh Mountain. The lake is more than 3,600 meters above sea level, covers an area of 10 square kilometers, and has a water depth of 30 meters. It is one of the few plateau lakes in the world. The lake is surrounded by ice peaks and snow ridges, especially the surrounding Gonggeer, Gonggeer Jiubie Peak and Muztagh Peak, which add a magical and beautiful color to the lake. On a calm day, the white silver peaks, green grasslands and lakeside livestock are reflected in the lake, which is extremely beautiful. The color of the water changes due to different weather and climate. The lake is beautiful, the grasslands are green, the glaciers and snow peak are so close. Fairyland.

LUNTAI

- ◆ **Populus Euphratica Forest Park** - It is the largest, most densely distributed and best-surviving natural Populus euphratica forest in the world. It is rated as one of the top ten most beautiful forests in China-by-China National Geographic. It is also the only desert Populus euphratica forest park among 1,200 forest parks in the world. It is one of the best places for Populus euphratica forest, so it has the reputation of "Look at China for Populus euphratica in the world, and look at Luntai for Populus euphratica in China." "There are Populus euphratica in the world, and Luntai is my hometown." The Populus euphratica in the park has a unique shape, and because of its tenacious vitality, it has amazing ability to withstand drought, wind and sand, and salt and alkali. It is also known as the "Desert Hero Tree".

URUMQI

- ◆ **International Grand Bazaar** - It is the world's largest Grand Bazaar (meaning market, farmers' market in Uyghur), integrating Islamic culture, architecture, ethnic commerce, entertainment, and catering. It is a gathering place and exhibition center for Xinjiang tourism products, and is the "Xinjiang Window", "Window of Central Asia" and "Window of the World" were selected as one of the "Top Ten Buildings" in Urumqi in 2004.



✓ 11 Breakfast / 9 Lunch / 11 Dinner

Special Cuisine:

★ Uyghur flavor

★ Lamb Kebab

★ Big Plate Chicken



HOTEL OR SIMILAR (11 NIGHTS)

- ✓ Chengdu Joyhub Cheer Hotel or similar class
- ✓ Kashgar Qiniwak Hotel or similar class
- ✓ Tashkurgan Yunjing Hotel or similar class
- ✓ Aksu Minghua Hotel or similar class
- ✓ Kuqa Hotel or similar class
- ✓ Luntai Fuhua Hotel or similar class
- ✓ Korla Kangcheng Jianguo Hotel or similar class
- ✓ Urumqi Hantang Hotel or similar class

- x1 Night
- x3 Nights
- x1 Night
- x1 Night
- x1 Night
- x1 Night
- x2 Nights
- x1 Night

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 新疆 XINJIANG ·



货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 *Subject to currency of the day* "以当天汇率为准"	拨号代码 Dial Code 	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	China Xinjiang - is 2 hours behind Malaysia 中国新疆 - 与马来西亚时差慢2个小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	☐ Spring 春季 3月 - 4月 Mar to Apr 2°C ~ 18°C ☐ Summer 夏季 5月 - 8月 May to Aug 19°C ~ 29°C ☐ Autumn 秋季 9月 - 10月 Sep to Oct 5°C ~ 23°C ☐ Winter 冬季 11月 - 2月 Nov to Feb -5°C ~ -16°C *Subject to weather of the day* "以当天天气报告为准"		
飞机型号 Aircraft Type 	BOEING 737-800 Airbus Industrie A320-100/200		

Departure Date:

出发日期:

Tour Fare:

团费:

Tipping:

小费:

Visa:

签证:

Flight :

航班行程:

Airport Tax & Fuel Surcharge:

机场税及燃油附加费:

Agent Collection Fee:

旅行社代收费:

Travel Insurance:

旅行保险:

TOTAL :

总数:

GD Partner:

